
Toekomst LiSB 
 

SV Schaesberg stelt voor dat de algemene ledenvergadering van de LiSB een commissie 

instelt die onderzoek gaat doen naar de toekomst van de bondscompetities en van de LiSB als 

geheel. 

 

Aanleiding 
Het aantal deelnemers aan de verschillende bondscompetities staat al jaren onder druk. Het is 

dan ook legitiem om de vraag te stellen hoe lang de competities nog levensvatbaar blijven en 

of er iets kan worden gedaan om de teruggang te stoppen of te remmen. Met het teruglopen 

van het aantal deelnemers aan de competities en de teruglopende ledentallen reist ook de 

vraag hoe lang de LiSB zelf nog levensvatbaar is. 

 

Voorstel & randvoorwaarden 
Een commissie van drie personen met ruime ervaring in de Limburgse schaakwereld voert het 

onderzoek uit. De commissieleden worden benoemd door de algemene ledenvergadering en 

de commissie rapporteert ook rechtstreeks aan de alv. Personen die in de afgelopen drie jaar 

lid zijn geweest van het bestuur mogen geen deel uitmaken van de commissie. Op deze 

manier kan de commissie volledig onafhankelijk van het bestuur haar onderzoek verrichten en 

kan daarmee optimaal kritisch kijken naar het gevoerde beleid. 

 

Het verdient de voorkeur dat de commissieleden uit verschillende delen van Limburg komen. 

De commissie betrekt zo veel mogelijk gewone clubschakers bij haar onderzoek, bijv. via 

openbare brainstormsessies, clubbezoeken, etc. Welke vorm(en) van ledencontact zij toepast 

is aan de commissie. 

 

Mogelijke onderzoeksvragen 
Het onderzoek spits zich toe op twee hoofdthema’s: de levensvatbaarheid van de drie 

competities en de levensvatbaarheid van de LiSB als geheel. Mogelijke deelvragen zijn de 

volgende. 

 

1.1 Waarom stoppen spelers in de Limburgse bondscompetities? 

1.2 Hoe denken deelnemers en oud-deelnemers aan de competities over veranderingen die 

de afgelopen jaren zijn doorgevoerd? Bijv.: 

1.2.1 Verkleining van de teams in de bondscompetitie naar 6 spelers? 

1.2.2 Invoering van de Fischermodus? 

1.2.3 Splitsing van de landelijke en de Limburgse competitie? 

1.2.4 Etc. 

1.3 Hoeveel deelnemers aan de lopende competities denken erover om binnenkort te 

stoppen? Waarom wil men stoppen? 

1.4 Hoeveel oud-deelnemers aan de competities denken erover om weer te gaan meedoen? 

Waarom wil men weer gaan meedoen? 

1.5 Welke maatregelen zouden de terugval van het aantal spelers kunnen stoppen of 

remmen? 

1.6 Is er behoefte aan andere competities, bijv. op individuele basis? 

 

2.1 Hoe zichtbaar is de LiSB voor de gewone clubschaker? Weet de clubschaker wat de 

LiSB zoal doet? 



2.2 Waarom zijn leden wel of niet beschikbaar als bestuurslid voor de LiSB? 

2.3 Is er nog behoefte aan een aparte Limburgse bond, los van de KNSB?  

2.4 Is wellicht een fusie met de Noord-Brabantse bond denkbaar, bijv. om het tekort aan 

bestuursleden op te vangen? 

2.5 Wat is de functie van een Limburgse bond als de Limburgse bondscompetities in de 

toekomst wellicht zouden ophouden te bestaan? 

 

Termijnen 
Dit voorstel wordt in de najaarsvergadering 2020 voorgelegd aan de algemene 

ledenvergadering. Indien het voorstel wordt aangenomen dan wordt in de 

voorjaarsvergadering 2021 de commissie benoemd en kan zij haar werk starten. Om 

praktische reden wordt het bestuur gevraagd om op zoek te gaan naar kandidaten voor de 

commissie.  In de voorjaarsvergadering van 2022 brengt de commissie haar eindverslag uit. 

Het eindverslag is openbaar en wordt gepubliceerd op de website van de LiSB. 

 


